



ACTA DEL CONSELL SECTORIAL D'ESPORTS

Número:	1
Data:	15/01/2018
Lloc:	Saló de sessions
Hora	19:10

Assistents	Entitat
Jordi Martínez Vallmitjana	Ajuntament. President/a del Consell
Montse Muñoz	Ajuntament. Coordinadora
Ma. Mercè Urrich Cazador	Club Esportiu Futbol Olesa (CEFO 87)
Salvador Bassó Parent	Assoc. Esportiva Escolar Daina Isard
Josep Ma. Solà	Unió Ciclista Olesana
Jose Diaz Manzanares	Unió Ciclista Olesana
Joan Barnet Giménez	Club d'Escacs Olesa
Anna Ma. Banqué Almazan	Futbol Sala Olesa
Enric Lobo Martín	Futbol Sala Olesa
Jordi Solé Planas	Club Tennis Olesa
M. Pilar Estepa Pizarro	Club Patinatge Olesa
Toni Arenas Correa	Movem Olesa
Joana Sedano Gómez	Movem Olesa
Tomás Rivas Ruiz	Peña Madridista
Blai Garcia Flores	Societat Unió Pescadors Esportius d'Olesa
Josep Ll. Amador	Tir Arc Olesa

Ordre del Dia

1. Aprovació de l'acta anterior.
2. Calendari dels consells 2018.
3. Reunions repartiment hores i espais.
4. Planificació actes 2018: jornada per la marató i nit esportista.
5. Varis: previsió obres.
6. Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament.
7. Precs i preguntes.

Desenvolupament del Consell

(breu explicació dels temes tractats incloent-hi els precis i preguntes)

1. S'aprova per unanimitat dels assistent l'acta anterior de data 13 de novembre de 2017.
2. El Sr. Jordi Martínez exposa a les entitats de replantejar la periodicitat del consells, actualment es fan cada dos mesos i si és necessari es pot fer un extraordinari. Les entitats veuen bé la iniciativa i es proposa fer-ho cada tres mesos sense agafar les festes. El Sr. Jordi Martínez enumera els temes que si podrien portar depenen del mes i fa la següent proposta: **gener, abril, juliol i octubre** amb la possibilitat de fer algun extraordinari si s'escau, aquesta proposta es porta a votació i s'aprova per unanimitat dels assistents.





3. El Sr. Jordi Martínez obre el punt per parlar sobre les Reunions del repartiment hores i espais, informa que es faran reunions amb les entitats afectades, que encara s'està treballant en aquest tema per si es pot al mes de març fer una proposta més o menys consensuada.

4. Planificació actes 2018: jornada per la marató i nit esportista.
El Sr. Jordi Martínez exposa que en quant aquest dos actes que es van fer per primera vegada l'any passat i que es fa difícil trobar la data per realitzar-los, proposa dos dates en quant a la nit de l'esportista: fer-ho a finals de temporada al juliol o fer-ho al tercer trimestre a finals d'octubre, i consulta a les entitats la seva opinió sobre el tema. El Sr. Blai Garcia de la Soc. Unió de pescadors esp. respon que creu que a l'octubre està bé ja que son resultats del l'any anterior en canvi al juliol poden estar de campionats, hi ha altres entitats que exposen el seu cas particular però s'acaba decantant com a millor proposta la del mes d'octubre. El Sr. Jordi Martínez informa que segurament es farà al mateix lloc solucionant la sonoritat, que l'any passat no s'escoltava prou bé, i demana a les entitat que vetllin perquè la gent no marxi abans de la finalització de l'acte. La Sra. Pilar Estepa del Club Patinatge artístic reclama que es revisin bé els noms dels esportistes premiats perquè l'any anterior hi havia errors.

En quant a la Jornada de la Marató de TV3, el Sr. Jordi Martínez exposa que la principal complicació amb la que s'han trobat ha estat que un cop recollits els diners des del departament d'intervenció no es sabia que fer amb aquests, però que també quedarà solucionat de cara a la propera vegada.

5. En quant a la previsió d'Obres, el Sr. Jordi Martínez informa a les entitats que no hi ha hagut variacions i que a l'abril començaran les obres als vestidors de la piscina coberta i que aquest podran suportar poder construir sobre, al proper consell els mostrarà unes projeccions. En quant al gimnàs i vestidors més antics quedarà tot millorat quan en una altre fase es construeixin al pis de dalt la zona de fitness i gimnàs.

Continua informant en quant les obres a l'aparcament i vestidors de la pista d'Atletisme, que és té un projecte molt bonic hi ha molta plaça d'aparcament i que quedarà força bé.

Quedarà encara un projecte per fer, que és sobre els vestidors d'hoquei es pugui fer un espai per la gimnàstica per tal de poder tenir un espai fixe.

Es mirarà d'obrir la piscina d'estiu al mes de maig perquè els que són usuaris de la piscina coberta puguin anar a nedar i perdin el menys temps possible.

6. Reglament de nomenclàtor:
La Sra. Montse Muñoz informa que el reglament de nomenclàtor són els noms dels carrers d'Olesa, el Sr. Toni Pérez de l'arxiu municipal ha fet un estudi i a partir d'aquí es proposa crear una comissió de nomenclàtor. Aquest reglament té un arxiu de proposta perquè les entitats i ciutadans puguin participar explicant la seva proposta i el perquè es tria aquest nom. La comissió estarà formada per gent de la casa però es podran fer aportacions d'especialistes.

El Sr. Blai Garcia de la Soc. Unió de pescadors esp. consulta quina força de decisió tindran les propostes aportades, el Sr. Jordi Martínez respon que si des





del Consell d'Esports es proposés un nom i es tingués molt clar es podria portar a aquesta comissió i creu que tindria molta força. Els Sr. Salvador Bassó de l'AE Esc. Daina Isard creu que la comissió tindrà en compte la forma argumentaria a l'hora d'exposar la proposta i que aquest argument sigui vàlid i el consens sigui majoritari.

Criteris de valoració subvencions:

Els Sr. Blai Garcia de la Soc. Unió de pescadors esp. sol·licita informació sobre els canvis de criteris de l'atorgament de subvencions. El Sr. Jordi Martinez l'informa que s'havien de treure tots els criteris subjectius i mirar de fer el procés més àgil. El Sr. Blai continua dient que a les entitats els hi demanen els papers molt d'hora però que després es triga molt a puntuar. La Sra. Montse Muñoz explica que l'endarreriment es deu a que el tràmit és llarg i enumera les fases del procediment.

Els Sr. José Diaz de la Unió Ciclista pregunta si aquest any farà falta la signatura electrònica. La Sra. Montse Muñoz li contesta que sí s'ha de tenir, que l'entitat ha de sol·licitar-la a Hisenda, i la personal, del president i secretari, s'ha de sol·licitar a l'OAC de l'Ajuntament.

S'aixeca la sessió a les 20:29 hores.

l president del Consell
Jordi Martinez Vallmitjana



La secretaria
Susana Ibáñez Garcia

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT